

您好

展信愉快

荷蘭貿易暨投資辦事處 (NTIO)與合作夥伴將於 11 月 14 日(二)舉辦首屆的"荷蘭-台灣 創新合作論 壇及媒合"活動,活動目的在於促進台灣與荷蘭在產業、組織、大學等之間的創新合作。

今年活動的兩個核心主軸為 " 積體光學迴路"(Photonic Integrated Circuit, PIC) 及"光學纖維感測" (Fibre Optic Sensing, FOS)。企業執行長、研究領袖及產業專家將來台展現荷蘭在上述兩領域的價值 鏈

活動將於台北市香格里拉遠東國際大飯店舉行

附件內有本次活動的議程、講者、荷蘭訪問團、合作單位及媒合活動等的介紹,煩請參閱

我們誠心的希望您能參加本次的會議,並且邀請您參與媒合活動

本次活動的人數為 165 人,特別開放預先報名供您參加

會議的報名網址為

https://goo.gl/4rJFQF

媒合活動的報名網址為

https://dutchphotonicstaiwan2017.b2match.io/marketplace#/

本活動將於10月23日(一)開放一般報名,座位有限請把握時間

如對於本活動有任何的問題,請於荷蘭辦事處科技創新處聯絡,聯絡方式為 Email: hollandinnovaion@ntio.org.tw/電話:+886 (0) 2 8758 7229

順頌 商祺

馬力 敬上



Dear Sir/Madam

Greetings from the Netherlands Trade and Investment Office in Taipei (NTIO). We hope that this e-mail finds you in good spirit.

On Tuesday, November 14 we are organizing, together with our co-organizer, the first edition of the "NL-TW INNOVATION COOPERATION CONFERENCE and MATCHMAKING" event.

This event aims to foster innovation cooperation between Taiwanese and Dutch organizations on industry level, institution level, university level or any combination of these.

This year, two topics will take centre stage: **Photonic Integrated Circuits** and **Fibre Optic Sensing**. The entire Dutch value chain in those fields will be well represented in Taiwan by CEOs, research leaders and industry experts.

Shangri-La's Far Eastern Plaza Hotel in Taipei City will serve as the venue for the day.

Please do take a minute to review the attachment where you will find information about the program events, the speakers, the Dutch delegators, our co-organizers and the matchmaking sessions.

We sincerely hope that you can attend our conference and we encourage you to take part in the matchmaking.

The seats are limited to 165, we offer you the opportunity to make use of the preregistration round.

Please register for the conference via:

https://goo.gl/4rJFQF

For the matchmaking please register via:

https://dutchphotonicstaiwan2017.b2match.io/marketplace#/

On Monday, October 23 the regular registration will be opened. By then seats will go on a first come first serve basis.

Should you have any questions, do not hesitate to contact the Innovation, Technology and Science department at the NTIO: hollandinnovation@ntio.org.tw / +886 (0) 2 8758 7229

Best regards, Wouter van Marle

W. O. van Marle MSc

Attaché for Innovation, Technology & Science



www.ianetwerk.nl